

TRACE ME™ Luggage Tag
TRACE ME™ 行李識別掛卡

Promotional period 推廣期: 10/5 – 31/8/2016

Spending Requirement 簽賬要求

Make a single travel transaction amounting to HK\$2,000 or more at any retail or online travel merchant and receive a free TRACE ME™ luggage tag (value: HK\$110). No registration required!

無論零售或網上旅遊簽賬，單一簽賬滿 HK\$2,000 可免費獲贈 TRACE ME™ 行李識別掛卡 1 張（價值：HK\$110）。無須登記！

Redemption Details	換領詳情
<p>To collect your gift, please visit one of the Kar Kar Redemption Centers in person on or before 31st August, 2016. When collecting the gift, please present 1) the relevant proof of purchase (both printed and electronic versions are accepted) AND 2) your BEA Credit Card.</p> <p>If your gift is to be collected by a third party, please ensure that the authorised person provides a copy of your BEA Credit Card (with your signature on both the front and the back) for verification purposes. The authorised person must be over 16 years of age and is required to present his/her HKID card or passport at the time of collection.</p>	<p>請於 2016 年 8 月 31 日或之前，攜同 1) 相關簽賬證明（接受列印及電子版本）及 2) 你的東亞銀行信用卡，親臨家家禮品換領中心換領禮品。</p> <p>如你委託第三者代領禮品，受託人須攜同附有你簽署的東亞銀行信用卡正面及背面之影印本以作核實。受託人必須年滿 16 歲，並於代領禮品時出示其身份證明文件。</p>

Kar Kar Redemption Center

Address: 12/F, No. 88 Lockhart Road, Wan Chai, H.K.
 Customer Hotline: 3996 8197
 Service Hours: Monday to Saturday 11:00 a.m. to 7:30 p.m.
 (closed on Sundays and public holidays)

Address: 17/F, Prosperity Centre, 982 Canton Road, Mong Kok, Kowloon
 Customer Hotline: 3996 8196
 Service Hours: Monday to Saturday 11:00 a.m. to 7:30 p.m.
 Sunday 1:00 p.m. to 5:30 p.m. (closed on public holidays)

Address: Room 9, 8/F, Block 2, Golden Industrial Building, 16-26 Kwai Tak Street, Kwai Chung (MTR Kwai Fong Station Exit C)
 Customer Hotline: 3124 0341
 Service Hours: Monday to Friday 9:00 a.m. to 12:00 p.m. and 1:00 p.m. to 6:00 p.m.
 Saturday 9:00 a.m. to 1:00 p.m. (closed on Sundays and public holidays)

家家禮品換領中心

地址：香港灣仔駱克道 88 號 12 樓全層
電話：3996 8197
營業時間：星期一至六上午 11 時至晚上 7 時 30 分
(星期日及公眾假期休息)

地址：九龍旺角廣東道 982 號嘉富商業中心 17 樓全層
電話：3996 8196
營業時間：星期一至六上午 11 時至晚上 7 時 30 分
星期日下午 1 時至 5 時 30 分 (公眾假期休息)

地址：新界葵涌葵德街 16-26 號金德工業大廈第二座 8 樓 9 室 (葵芳港鐵站 C 出口)
電話：3124 0341
營業時間：星期一至五上午 9 時中午 12 時及下午 1 時至 6 時
星期六上午 9 時至下午 1 時 (星期日及公眾假期休息)

Remarks:

1. Travel transaction shall mean the reservation of any travel products, including air tickets, travel packages, or overseas hotel accommodation, made at a retail or online travel merchant (travel agency or airline company).
2. Customers must register their luggage tag at www.tmlt.co.uk within 60 days of receiving it. Please refer to the product brochure for details.

Terms and Conditions:

1. The offer is not transferable, and cannot be exchanged for cash.
2. Each BEA Credit Card can make use of the offer once.
3. Available on a first-come-first-served basis, while stocks last.
4. The offer is subject to relevant terms and conditions. For details, please call Point Links customer service hotline: 2544 5550.

註：

1. 旅遊簽賬指透過零售或網上旅遊商戶 (旅行社或航空公司) 購買任何旅遊產品，包括機票、旅遊套票或海外酒店住宿。
2. 客戶須於收到識別掛卡後之 60 天內自行於 www.tmlt.co.uk 註冊，詳情可參閱隨識別掛卡附送之小冊子。

條款及細則：

1. 優惠不得轉讓，亦不可兌換現金。
2. 每張東亞銀行信用卡可享優惠 1 次。
3. 先到先得，換完即止。
4. 優惠須受有關條款及細則約束，詳情可致電自在通客戶服務熱線 2544 5550。